



# THE NEW SILK ROAD

## ROAD TO RUSSIA

DOCUMENTARIES / FACTUAL

BUSINESS

### THE NEW SILK ROAD – ROAD TO RUSSIA

China's trillion dollar Belt and Road Initiative (BRI) is already changing the world in profound ways. China, Mongolia, Uzbekistan and Russia were once strong allies in the Cold War. Now, rapid transformation is happening in these countries, some of which are still struggling to emerge from their communist past.

How will the BRI impact Mongolia and integrate it into China's masterplan for the 21st century? How will the Stan countries go from land-locked to land-linked countries? What is the nature of the new strategic partnership between Russia and China?

An alluring cocktail of travel intrigue, business stories and geopolitical analysis will be served up in this dynamic new series that undresses just what the BRI means for countries along the China-Russia economic corridor.

**Host:** Anthony Morse

中国三亿元的“一带一路”计划已经大大地改变了全球经济以及运作方式。中国、蒙古、乌兹别克斯坦以及俄罗斯在冷战期间曾经是盟友。如今，这些国家已面临着巨大的经济改革，有的还摆脱不了共产的过去。

这项“一带一路”计划将如何影响蒙古和中国的21世纪计划？这些斯坦地区将如何从内陆地区变成容易直通的地区？中国与俄罗斯之间的交易关系有多亲密呢？这个合作关系将如何改变全球经济前景？

这部纪实片将会带大家见识到壮观的旅游景点、商业上的交流、以及中俄周围地区的地缘政治。而中俄经济走廊将会怎么样增进中国的“一带一路”计划？

**主持人:** Anthony Morse

**Language:** English

**Episode:** 4 x 60 minutes  
**Producer:** Mediacorp  
**Distributor:** Mediacorp

**For sales enquiries on content distribution:**

**Jesslyn Wong** jesslynwong@mediacorp.com.sg  
**Grace Chia** gracechia@mediacorp.com.sg  
**Pamela Teo** pamelateoww@mediacorp.com.sg  
**Tracy Sim** tracysim@mediacorp.com.sg  
<http://contentdistribution.mediacorp.sg>





## THE NEW SILK ROAD – ROAD TO RUSSIA

### Episode 1: Where Giants Meet

Travel to the China-Russian border to discover new developments in the Belt and Road Initiative and the Sino-Russian economic corridor.

让我们走进中俄边缘，了解中国以及俄罗斯之间的贸易交流，看看中国是如何通过与俄罗斯之间的友好关系，来增进以及扩展“一带一路”计划。

### Episode 2: Mongolia – Dragon at the Door Step

The China-Mongolia-Russia economic corridor is one of six key corridors on the Belt and Road Initiative. Travel to Mongolia to discover spectacular new infrastructure projects!

中蒙俄经济走廊是“一带一路”计划中最主要的六个通道之一。节目将会到蒙古探索壮观的新基础设施项目！

### Episode 3: Uzbekistan – The Buckle on the Belt and Road

Uzbekistan, Central's Asia's most populous country is going through dramatic political and business reform. And China leads the charge in foreign investment.

乌兹别克斯坦是中亚地区当中人口最稠密的国家，如今正处于巨大的政治以及商业改革。在这样的情况下，中国会扮演着怎么样的角色呢？

### Episode 4: Russia & China: Allies In A Contested World

From strengthening their defences, to dominating the arctic. Russia and China are ramping up cooperation in a variety of areas. Their strengthening alliance has raised eyebrows around the world.

从加强武装到称霸北极地区，中国以及俄罗斯在各各方面已增强了合作关系。可是这个合作关系已惊动了外界领袖，而引起不少争议。